
PROTOKÓŁ nr XLI/2021
z XLI Sesji Rady Gminy Grunwald 

z dnia 26 sierpnia 2021 r.
Początek obrad godz.  15 0 0 .
Zakończenie obrad godz.  19 0 5 .
Przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska.
Obecni Radni Gminy Grunwald (lista obecności zał. nr 1)

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Adam Szczepkowski – Wójt Gminy,
2. Sylwia Kierebińska – Skarbnik Gminy,
3. Jan Sokołowski- Sekretarz Gminy,
4. Marcin Belczyński – Radca prawny,
5. Dawid Olszewski – Poseł na Sejm Dzieci Młodzieży,
5. Sołtysi (lista obecności zał. nr  2).

Podjęto uchwały od nr 307 do nr 314

1. Otwarcie XLI Sesji Rady Gminy.         
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  przywitała  przybyłych  gości
poinformowała,  że  obrady  są  utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz
i  dźwięk oraz,  że   sesja  będzie  transmitowana  „na  żywo”.   Dokonała  otwarcia  XLI  sesj i
Rady  Gminy,  po  czym  stwierdziła  kworum,  przy  którym  może  obradować
i podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy.   

2. Przyjęcie porządku obrad na XLI Sesję Rady Gminy.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  na  komisji  omówiono  projekt
uchwały,  na  który  złożyła  wniosek  o  dodanie  go  do  porządku  obrad,  do  punktu  podjęcie
uchwał  przez  Radę  Gminy  Grunwald  oraz  dodanie  punktu  Sprawozdanie  Wójta  z
działalności  międzysesyjnej:

1. Dodanie  do  porządku  obrad  pkt.  4  Sprawozdanie  Wójta  o  działaniach  podejmowanych  w
okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy.

Radni  uwag nie zgłosi li .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyrazil i  zgodę o dodanie do porządku obrad
ww. punktu.

2. w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pana  P.  K.  na  działania  dyrektora  Gminnego
Ośrodka Kultury w Gierzwałdzie Pana Daniela Stempkowskiego.

Radni uwag nie zgłosil i .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyrazil i  zgodę o dodanie do porządku obrad
ww. punktu.

Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  złożyła  wniosek  o  przesunięcie  punktów  nr  7  interpelacje

i  zapytania  radnych oraz  pkt.  8 wolne  wnioski  i  informacje przed  punktem  podjęcie  uchwał,  gdyż

informacje w tych punktach będą miały wpływ na omawiane uchwały.

Radni uwag nie zgłosil i .
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyrazil i  zgodę na przesunięcie ww. punktów:

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach:
1. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołów:

3.1. Protokół nr XXXVII/2021 z  Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia 29.06.2021 r.;

3.2. Protokół nr XXXVIII/2021 z  nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia 06.07.21r.;

3.3.  Protokół nr XXXIX/2021 z  nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia 12 .07 .21r.;

3.4.   Protokół nr XL/2021 z XL nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia 22 .07.21r.

4. Sprawozdanie Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z

wykonania uchwał Rady Gminy.

5.  Informacja na temat technicznego przygotowania infrastruktury szkół do rozpoczęcia roku szkolnego.

6. Analiza planu remontów i budowy infrastruktury związanej ze zbiorowym zaopatrzeniem mieszkańców

w wodę oraz z odbiorem ścieków.

7.Interpelacje i zapytania radnych.

8. Wolne wnioski i informacje.

9. Podjęcie uchwał przez Radę Gminy:

9.1. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2021-2032;

9.2. w sprawie zmiany budżetu Gminy Grunwald na 2021 rok;

9.3. w  sprawie   wyrażenia   zgody  na   ustanowienie   hipoteki   na   rzecz   Banku  Spółdzielczego

w Olsztynku na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Grunwald;

9.4 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej;

9.5 zmieniającej Uchwałę Nr XXI/159/2020 Rady Gminy Grunwald z siedzibą w Gierzwałdzie  z dnia 27

lutego  2020  r.  w  sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi  finansowo  –  księgowej  dla   samorządowych

jednostek organizacyjnych Gminy Grunwald;

9.6 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Grunwald na rok szkolny 2021/2022;

9.7  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  Dziennym  Domu  Senior+  

w Glądach;

9.8.  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego  w budynku nr 3A w miejscowości

Domkowo;

9.9. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 4 w budynku nr 29 w  miejscowości

Dylewko;

9.10.w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  w  trybie  przetargu

nieograniczonego działki 9 obręb Góry Łubiańskie;

9.11.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  w  trybie  przetargu

nieograniczonego działki 288/3 obręb Mielno;

9.12.  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Grunwald.
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9.13. w sprawie zasadności skargi Pana P.K. na działanie dyrektora GOK w Gierzwałdzie.

9.13.1.  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pana  P.  K.   na  działania  dyrektora   Gminnego

Ośrodka Kultury w Gierzwałdzie Pana Daniela Stempkowskiego.  

10. Zamknięcie sesji.

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach.

Lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA

3 Gutowska Halina nie głosowała

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir ZA

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Radni uwag nie zgłosili.

3.Przyjęcie protokołów:
3.1  . Protokół nr XXXVII/2021 z  Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia 29.06.2021 r.  

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  -  p rotokół  był  dostępny
w  biurze  obsługi  rady.  Radni  otrzymali  na  swoje  skrzynki  posiedzenia.pl.  Proponuję
przyjąć protokół  XXXVII/2021 z dnia 29.06.  2021 roku bez odczytywania.
Radni uwag nie zgłosili.

Wyniki imienne
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lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA

3 Gutowska Halina Nie głosowała

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir ZA

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Rada Gminy Grunwald przyjęła protokół  XXXVII/2021 z dnia 29.06.  2021 roku bez
odczytywania

3.2. Protokół nr XXXVIII/2021 z  nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia 06.07. 2021r.

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  -  p rotokół  był  dostępny
w  biurze  obsługi  rady.  Radni  otrzymali  na  swoje  skrzynki  posiedzenia.pl.  Proponuję
przyjąć protokół  XXXVIII/2021 z dnia 06.07.  2021 roku bez odczytywania.
Radni uwag nie zgłosili.

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA

3 Gutowska Halina ZA
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4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir ZA

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Rada Gminy Grunwald przyjęła protokół  XXXVIII/2021 z dnia 06.07.  2021  roku bez
odczytywania

3.3  .  Protokół nr XXXIX/2021 z  nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia 12.07. 2021r.  

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  -  p rotokół  był  dostępny
w  biurze  obsługi  rady.  Radni  otrzymali  na  swoje  skrzynki  posiedzenia.pl.  Proponuję
przyjąć protokół  XXXIX/2021 z dnia 12.07.  2021 roku bez odczytywania.

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA

3 Gutowska Halina ZA

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir ZA

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny
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9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Rada Gminy Grunwald przyjęła protokół  XXXIX/2021 z dnia 12.07.  2021  roku bez
odczytywania

3.4.     Protokół nr XL/2021 z XL nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia 22 lipca 2021r.  

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  -  p rotokół  był  dostępny
w  biurze  obsługi  rady.  Radni  otrzymali  na  swoje  skrzynki  posiedzenia.pl.  Proponuję
przyjąć protokół  XL/2021 z dnia 22.07.  2021 roku bez odczytywania.
Radni uwag nie zgłosili.

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA

3 Gutowska Halina ZA

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir ZA

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA
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13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Rada Gminy Grunwald przyjęła protokół  XL/2021 z dnia 22.07.  2021  roku bez odczytywania

4.  Sprawozdanie  Wójta  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie  międzysesyjnym  oraz
sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy.         
Wójt  Gminy  Grunwald  –  Pan  Adam  Szczepkowski-  odczytał  Sprawozdanie  Wójta
o  działaniach  podejmowanych  w  okresie  międzysesyjnym  oraz  sprawozdanie
z wykonania uchwał Rady Gminy (Zał. Nr 3). 

5.   Informacja  na  temat  technicznego  przygotowania  infrastruktury  szkół  do  rozpoczęcia  roku

szkolnego  .  

Sekretarz  Gminy-  Pan  Jan  Sokołowski-  poinformował,  że  informację  na  temat  technicznego

przygotowania infrastruktury szkół do rozpoczęcia roku szkolnego zostały przesłane na posiedzenia.pl. oraz

informację były omawiane na Komisji.

Radni uwag nie zgłosili. 

6.  Analiza  planu  remontów  i  budowy  infrastruktury  związanej  ze  zbiorowym  zaopatrzeniem

mieszkańców w wodę oraz z odbiorem ścieków.     

Wójt  Gminy Grunwald –  Pan Adam Szczepkowski-  poinformował,  że  informację  były  przekazane  i
omawiane  na Komisjach. Państwo sobie nie życzyli na sesji ponownego przedstawiania tej informacji, jak i
obecności Kierownika RGK.  Poinformował o remoncie hydroforni w Kiersztanowie i Rychnowskiej Woli.
Stacja podnoszenia wody w Dylewie i Dylewku w trakcie prac. W Gierzwałdzie rozbudowa i przebudowa
oczyszczalni  aby  móc  przyłączać  nowych  mieszkańców  na  ten  cel  złożyliśmy  wniosek  na  kwotę  w
wysokości 30 mln zł i czekamy na rozstrzygnięcie. Dofinansowujemy przydomowe oczyszczalnie ścieków. 
Radna- Pani Ewa Ziejewska- zapytała czy na pewno termin 30.09.2021r. stacji podnoszenia ciśnienia wody
w Dylewku jest ostateczny?
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski- odpowiedział, że większość prac już jest wykonanych
czekamy na stację kontenerową. Jeszcze do końca tego tygodnia pojawi się ta stacja. Samo podłączenie do
końca sierpnia i uruchomienie tego wszystkiego termin zgodnie z umową do 30 września. To jest już kwestia
najbliższych dni.

7.   Interpelacje i zapytania radnych.  

Radna- Pani Małgorzata Kamińska – poinformowała, że składała zapytanie w sprawie KZP pracowników
Oświaty. Odpowiedź jaką otrzymała to, że w kasie na dzień 30 czerwca 2021r. powinno być ok. 162 tysiące
złotych a jest na dzień 21 lipca złożonych  11 wniosków, a członkowie czekają 1,5 roku na wypłatę pożyczek
lub wkładu własnego. Od września 2020 roku do lipca 2021 roku zostało udzielonych 5 pożyczek. To są
pieniądze które powinny być na oddzielnym koncie tylko i wyłącznie do dyspozycji członków KZP,  są to
prywatne pieniądze ludzi a tych pieniędzy nie ma. 
Na koncie  ZFŚS powinno być prawie 600 tys.  zł.,  w zarządzie  KZP pracowników oświaty nie  ma ani
jednego pracownika  oświaty  są  tylko  pracownicy  Urzędu Gminy.  Uważam,  że  jest  to  niedopuszczalne,
przynajmniej dwie osoby powinny być w zarządzie.
Poinformowała, że składała interpelacje w sprawie egzekwowania należności, jakie ludzie mają zadłużenia i
w  jaki  sposób  są  egzekwowane.  Odczytała  odpowiedź  na  interpelację  (zał  nr  4).
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W  odpowiedzi  otrzymała  informację,  że  na  dzień  30  czerwca  2021  roku  łącznie  Gmina  posiada  77
dłużników ale zabrakło Pana który jest winien Gminie ponad 4 mln złotych.  
Zapoznała  się  z  odpowiedzią  na  interpelację  radnej  Krystyny  Zwalińskiej  w  sprawie  ujawnienia
dokumentów będących  podstawą  zmniejszenia  opłaty  eksploatacyjnej,  w  odpowiedzi  zabrakło  ważnego
dokumentu tj. postanowienia NSA z dnia 10 listopada 2020 r. odczytała fragment:„w przedmiocie odmowy
przywrócenia terminu do wniesienia odwołania od decyzji  ustalającej  opłatę podwyższoną za wydobycie
kopaliny bez zezwolenia postanawia: odmówić wstrzymania wykonania zaskarżonego postanowienia”. Na
podstawie tego dokumentu można domagać się należności. Ten Pan jest nam winien pieniądze i dzięki nim
rozwiązałoby  się  nasze  problemy  finansowe.  Nie  wiem  dlaczego  nie  zostało  złożone  odpowiednie
zawiadomienie w tej kwestii. Nie zostało też wszczęte postępowanie komornicze. „W uzasadnieniu wniosku
o wstrzymanie wykonania skarżący kasacyjnie podniósł, iż niebezpieczeństwo zaistnienia znacznej szkody lub
spowodowania trudnych do odwrócenia skutków (jako przesłanek uwzględnienia wniosku) w okolicznościach
niniejszej  sprawy  jest  rzeczywiste  i  już  wystąpiło.  W  dniu  10  marca  2019  r.  został  wystawiony  tytuł
wykonawczy  dotyczący  należności  pieniężnej  określonej  w  decyzji  Dyrektora  Okręgowego  Urzędu
Górniczego w Warszawie, w wysokości 40% ustalonej opłaty podwyższonej za wydobywanie kopalin bez
koncesji, tj. 2.998.502 zł na rzecz wierzyciela - Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej w Warszawie (łączna kwota z odsetkami na dzień 10.10.2019 r. wynosi 3.380.449,42 zł). Tytuł ten
skierowano  do  egzekucji  administracyjnej  oraz  dokonano  zajęcia  rachunków  bankowych  i  wkładu
oszczędnościowego  skarżącego.  Następnie  organ  egzekucyjny  zawiesił  postępowanie  egzekucyjne,  a  na
skutek przeprowadzonego już postępowania egzekucyjnego, od skarżącego wyegzekwowano łącznie kwotę w
wysokości 1.983.903,11 zł.  Kasator stwierdził, że ze strony drugiego wierzyciela - Gminy G. nadal istnieje
realne ryzyko wszczęcia i prowadzenia egzekucji administracyjnej, bowiem pismem z dnia [...] września 2019
r.  wierzyciel  ten  wezwał  skarżącego do zapłaty  kwoty  4.497.754,00 zł,  wynikającej  z  decyzji  Dyrektora
Okręgowego Urzędu Górniczego z dnia [...] listopada 2018 r.”
Stwierdziła, że są to pieniądze realnie do odzyskania, ale nie wie dlaczego jeszcze nie podjęto postępowania
komorniczego. 
Radna- Pani Ewa Ziejewska- stwierdziła, że mieszkańcy chcą usłyszeć z ust wójta odpowiedź na pytanie:,
1) jaka jest sytuacja finansowana gminy, w jakim stanie przejął Pan gminę i w jakiej kondycji jest obecnie.
Na portalach społecznościowych wypisuje się, że przejął Pan zadłużoną gminę ale nie pisze się w jakiej
sytuacji gmina jest obecnie.
2) nagrywane sesje i komisje Rady Gminy Grunwald, które transmitowano z pomieszczenia GOK Gierzwałd
były  dobrej  jakości  i  było  słychać  wszystkie  wypowiedzi,  natomiast  od  momentu,  kiedy  to  większość
radnych nie wyraziła zgody na emisję obligacji w kwocie 14 mln zostaliśmy poinformowani, iż rozpoczął się
remont w GOK i trwa on nadal. Gdziekolwiek odbywają się sesję Rady Gminy, w nagrywanych obradach
nie słychać wypowiedzi radnych np. jak mówiłam o stacji podnoszenia ciśnienia w Dylewie i przedłużenia
umowy gruntu pod sklep Groszek, również nie było słychać wypowiedzi grupy referendalnej ale bardzo
dobrze  jest  słychać  wypowiedzi  wójta.  Nie  ma  się  co  dziwić,  że  mieszkańcy  nie  mogą  zrozumieć
wypowiedzi radnych. Pytam się komu mają służyć nagrywane sesje. 
3. co dzierżawą działki pod sklepem  Groszek w Dylewie,  będzie do 31.08.2021r. dlaczego wójt nie chce
przedłużyć umowy dzierżawy.
Radna- Pani Małgorzata Kamińska – zadała pytania:
1) kiedy zostanie ogłoszony przetarg na opał na ten sezon grzewczy, ponieważ za ostatni sezon grzewczy
firma, która dostarczała opał nie otrzymała zapłaty 763 149 zł.
2) kiedy zostanie opublikowane na BIP Grunwald wystąpienie pokontrolne jest to dokument, który obrazuje
stan finansowy gminy.
3) czy autobus, który mieliśmy w leasingu, a który przejął Pan L. Kto jest właścicielem tego autobusu, kto
nim zarządza i kto jest wpisany w dowodzie rejestracyjnym jako właściciel.
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski- odpowiedział, że interpelacje i zapytania
składa się na piśmie zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym i poprosił o zachowanie tej formy. 
Odpowiedział,  na  pytanie  ws.  autokaru  –  autokar  jest  gminy,  w  dowodzie  jest  gmina  wpisana
i poprosił aby nie sugerować, że wójt może sprzedał autokar.
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Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska  –   przerwała  wypowiedź  dodając,  że  chodzi  jej  o  autokar
z leasingu.
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział, że wie o co radna pyta, o autokar,
którym jeździł pani mąż, dyrektor autobusu. Stwierdził, że radna sugeruje, że wójt kręci tzw. lody. Niczego
nie kręcę, działam zgodnie z prawem, zgłoszone było to na policje i po składanych wyjaśnieniach sprawa
została umorzona, bo wszystko było zgodnie z prawem. Autokar jest gminy. 
Radna- Pani Małgorzata Kamińska – zapytała jakie korzyści ma gmina z tego tytułu.
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że  tak – nie  ponoszone są koszty
kierowcy i napraw, tańsze są bilety o 50% miesięczne. Korzyści są bardzo duże i  można to pokazać na
cyfrach.  W sprawie  finansów gminy to  proszę  nie  straszyć  mieszkańców,  że  gmina  upada  i  z  końcem
września zbankrutuje  są to  brednie.  Sprawozdania są regularnie zamieszane na BIP i  można się z nimi
zapoznać. Gmina nie jest zadłużona nawet w 50% do tej wysokości, do której możemy się zadłużyć więc
proszę nie opowiadać mieszkańcom bzdur, że gmina jest w katastrofalnej kondycji finansowej. Zadłużenie
się zmniejsza w nie dużych sumach ale kierunek jest dobry a przy tym są realizowane inwestycje. Radni nie
przyglądali  się  poprzedniej  władzy  i  doszło  do  wielu  zaniedbań  –  budynki  komunalne  są  w stanie  do
kapitalnego  remontu,  oczyszczalnie  ścieków  nie  pracowały  prawidłowo.  W  Zybułtowie  była  sytuacja
katastroficzna ścieki wpływały do Marózki a na portalach społecznościowych teraz się opisuje, że przyszedł
nowy i jest źle. Wcześniej wiele spraw było ukrywane i opisywane, że było pięknie a wcale nie i niektórzy
ustawili się finansowo widać po pensjach. Stwierdził, że w sprawie opłaty eksploatacyjnej sprawa się toczy
i nie odpuścimy tych pieniędzy, sprawę prowadzi radca prawny.
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy – Pani  Krystyna Zwalińska-  stwierdziła,  że  jeżeli  gmina ma taką
dobrą kondycję finansową, to czemu wójt nie otrzymał do tej pory kredytu. 
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział, że podjęto uchwałę, jest opina RIO.
Ogłoszono przetargi ale nikt nie zgłosił się do realizacji więc  sami podjęliśmy rozmowy z bankami.  Bank
Spółdzielczy, z którym współpracujemy musi się zabezpieczyć
i  postawił warunki i dziś po raz kolejny będzie uchwała poddana pod głosowanie.
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy – Pani Krystyna Zwalińska- jakie warunki?
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski-  hipoteka, która jest ujęta w uchwale. 
Wielokrotnie  proponowałem  radnym  rozwiązania  i  pytałem  o  propozycje  ale  nie  było  reakcji.  Można
zastawić  inne  działki  ale  są  to  o  wiele  większe  koszty,  kilka  małych  działek  to  więcej  opłat.  Trzeba
zrozumieć, że nikt nie chce wyłudzić tej działki tylko jest to zastaw na którym nic nie tracimy a jeszcze
zyskujemy niższe oprocentowanie. 
Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy  –  Pani  Krystyna  Zwalińska-  stwierdziła,  że  czas  nie  działa  na
korzyść, gdyż odsetki rosną od zobowiązań  i  trzeba podejść inaczej.
Wójt  Gminy  Grunwald  –  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  prosił  od  kilku  miesięcy
o współpracę. 
Radca Prawny- Pan Marcin Belczyński – odniósł się do interpelacji w sprawie tzw. opłaty eksploatacyjnej
wierzyciela  na  kwotę  ok.  4,5  mln  zł.  Pojawiły  się  dwie  nieprawidłowości:  pierwsza,  to  czym  urząd
dysponuje tj. decyzją ustalającą opłatą to ona stanowi tytuł egzekucyjny tzn., żeby móc skierować sprawę do
egzekucji to musi stać się tytułem wykonawczym a stanie się to wtedy gdy przez organ, który wydał tą
decyzję  będzie  nadana  pieczątka  z  klauzulą  prawomocności.  Niestety  nie  mamy  takiej  pieczątki  ale
wystąpiłem z wnioskiem o nadanie klauzuli do WUG w Katowicach. Otrzymaliśmy odpowiedz, że decyzja
jest  prawomocna  ale  urząd nie  jest  w stanie  stwierdzić  tej  prawomocności  bo akta  sprawy są  w NSA,
i to z przyczyn formalnych uniemożliwia wszczęcie egzekucji. W sprawie wyroku NSA, który odczytała
radna to jest  on wpadkowy, czyli    skarżący wniósł  skargę do NSA na wyrok WSA, w którym wnosi
o  oddalenie  i  przy  okazji   złożył  skargę  na  wykonanie  tej  decyzji.  NSA   odrzucił  skargę  wpadkową,
natomiast nie ma finału, dlatego tak długo jak finalne nie skończy postępowanie w NSA i dokumenty nie
wrócą do WUGi otrzymamy klauzuli wykonalności. 
Sołtys Kiersztanówka- Pani Anna Kozłowska- jeżeli jest autobus gminny, to dlaczego mieszkańcy muszą
płacić  za  wycieczki  do  np.  do  kina  a  wcześniej  było  to  bezpłatnie.  Dlaczego  ściąga  się  podatki  
od mieszkańców a nie ściąga się kwoty 4 mln zł od wierzyciela. 
Sekretarz Gminy Grunwald-  Pan Jan Sokołowski  –  odpowiedział,  że  zadaniem własnym gminy jest
dowożenie  dzieci  do  szkoły  i  my  to  wykonujemy,  nie  ma  obowiązku  finansowania  wycieczek
i gmina nie może tego bezpłatnie organizować.
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Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski- odpowiedział, że radca prawny wyjaśnił dokładnie na
czym  polega  egzekucja  tych  4,5  mln  zł,  a  ściąganie  podatków  od  mieszkańców
to jest obowiązek gminy i są to pieniądze gminne. 
W  odpowiedzi  na  zamówienie  opału  to  jest  przygotowywany  przetarg  i  będzie  on  widoczny
na platformie a jeżeli zima nas zaskoczy wcześniej to zakupimy opał zgodnie z prawem. 
Dyrektor ZSP Mielno –Pan Zbigniew Borecki-  w sprawie przygotowań do nowego roku szkolnego to
czekamy na naprawę dachu, Pan Nowakowski nie chce się podjąć naprawy bo nie ma polecenia wójta więc
składałem  odpowiedni  wniosek.  Dowozy,  jakiś  czas  temu  wójt  realizując  swoje  aspiracje  pozbawił
mieszkańców Lubianka dowozu dzieci do szkoły i dzieci muszą teraz dojść na pieszo. Wójt zasłaniał się
faktem, że nie ma odpowiedniej ilości pojazdów a obecnie jest kolejny nowy bus i można  zorganizować
dowóz. 
W sprawie postępowania sądowego to chwalił się pan dziś, że sprawa leasingu autobusu została umorzona
więc dlaczego w mojej sprawie podważa się prawomocne orzeczenie takiej instytucji. Mam na myśli sprawę,
którą Pan powołał, czyli atak, intrygę wobec mojej osoby w sprawie czynów niemoralnych w stosunku do
dzieci.  Po wielu miesiącach doszedłem  do akt sprawy i okazuje się, że rola wójta nie była obiektywna
ale w zawiadomieniu, które złożył sekretarz padają kolejne oskarżenia pod moim adresem. Przypisaliście mi
panowie i jak się z tego wytłumaczycie. Panie sekretarzu, okłamał mnie pan dwa razy- pierwszy raz przy
nadgodzinach  i  drugi  raz  w  sprawie  zgłoszenia  sprawy  o  pedofilii.  Zapewniał  mnie  pan,  że  z  tym
zgłoszeniem nie  miał  nic  wspólnego,  ale  to   Pan  sekretarz  zgłosił  do  prokuratury  i  dopisał  mi  kolejne
pomówienie w sprawie pedofilii. Mieszkam od urodzenia w tej gminie i będę mieszkał więc ważne jest dla
mnie i chodzę z podniesioną głową, i mogę spojrzeć ludziom prosto w oczy. Wielokrotnie słyszeliśmy o
opieszałości działań w gminie a  moja sprawa jest wzorcowym przykładem szybkiego działania. Anonim
pocztą  przychodzi  o  godzinie  13:00 a  sekretarz  po ok.  godzinie  z  kompletem dokumentów  już  jest  w
Ostródzie.  Jest to dla mnie bardzo ważne, na sali  jest poseł,  absolwent mojej szkoły, z którym nie raz
przegadałem  w  gabinecie  godzinami  sam  na  sam.  Czy  Dawidzie  trzymałem  Cię  na  kolanach?  Czy
molestowałem Ciebie?
Poseł do Sejmu Dzieci i Młodzieży- Pan Dawid Olszewski- odpowiedział, że nie i nie ma nic przeciwko
Panu Zbigniewowi Boreckiemu.
Dyrektor  ZSP  Mielno  –Pan  Zbigniew  Borecki-   nie  da  się  tego  oszczędniej  powiedzieć.  Wiem,  że
ulubiony portal wójta napisał artykuł, wiem kto to napisał. Z budżetu gminy opłacony jest artykuł na ten
temat. Spotkamy się Panowie wiadomo gdzie, nie daruję wam tego może prawomocne orzeczenie sądu,
które są dla pana nic nie warte a może jednak warte. Tak jak Pan broni honoru swojego nazwiska, to ja też
nie pozwolę swoim nazwiskiem szargać.
Sekretarz Gminy Grunwald- Pan Jan Sokołowski – stwierdził, że padło wiele kłamliwych informacji, ja
nie  powiadamiałem  policji.  Do  Urzędu  Gminy  wpłynął  anonim,  który  dotyczył  poważnej  sprawy.
Zaciągałem porad w kuratorium oraz znajomego policjanta, którzy jednogłośnie stwierdzili,  że jest to za
poważna sprawa, aby schować ją do szuflady. Zapewniam Pana, że żadnych kompletnych dokumentów nie
miałem, nikogo nie oskarżałem zawiozłem tylko na posterunek do Ostródy anonim.  Proszę mówić prawdę,
nie składałem dodatkowych dokumentów nikogo nie oskarżałam. Pamiętam co mówiłem, zarzucono mnie
pytaniami, ale nikogo nie oskarżałem od tego są inne organy. Żałuje do dziś, że listownie tego nie zrobiłem.
Dyrektor ZSP Mielno –Pan Zbigniew Borecki - przyznał rację, że sam nie składał oskarżeń ale powoływał
się na słowa wójta.
Sekretarz Gminy Grunwald- Pan Jan Sokołowski –  odpowiedział, że Wójt jest jego przełożonym więc
to sprawę z nim konsultowałem. Ustalenia były, że sprawa jest poważna i przekazać je do organu do tego
powołanego.
Dyrektor ZSP Mielno –Pan Zbigniew Borecki- dlaczego wójt podważa prawomocne orzeczenia i opisuje
mnie w listach przypisując mi udział w grupie zamkniętej, że moje działania są na szkodę gminy. 
Wójt  Gminy  Grunwald  –  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  jest  tu  przypisywanie  mu
i sekretarzowi knucie intryg i stwierdził, że niczego nie knuł i nie powinno straszyć się go sądem, gdyż nie
ma nic na sumieniu. Zaproponował, że jeżeli czuje się pokrzywdzony to powinien iść do sądu. Do gminy
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wpłyną  anonim  i  trzeba  było  podjąć  działanie,  konsultowano  z  kuratorium,  radcą  pranym  i  wszyscy
jednoznacznie  odpowiedzieli,  że  trzeba  to  zgłosić  dalej,  żeby nie  było  problemów,  bo  jeżeli  byłaby  to
prawdą,   to  rodzice  dzieci  nie  darowali  by  nam.  Cieszę  się,  że  jest  umorzenie,  że  sprawa  okazała  się
nieprawdą.  Każdy ma obowiązek zgłosić do organów ścigania i każdy obywatel powinien to zrobić.
Dyrektor  ZSP Mielno  –Pan  Zbigniew Borecki-  gdyby  się  Pan  cieszył  to  w czerwcu  po  otrzymaniu
informacji o umorzeniu opublikował by ją Pan.
Radni więcej uwag nie zgłosili. 

8. Wolne wnioski i informacje.

Radny-  Pan  Sławomir  Matuszewski  –  dlaczego,  wczoraj  dom  senior  plus  nie  został
udostępniony na pomieszczenie dla punktu szczepień.

Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że ostatecznie został udostępniony
ale zawinił GOPS z przyczyn braku organizacji i było opóźnienie w otwarciu, obecnie też są szczepienia
w Rychnowie.
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska  –zapytała  o  trenerów  GKS  Grunwald.  W  GCSRiT  nie  ma
zatrudnionych pracowników tylko są zatrudnieni na umowę zlecenie, powstał taki sztuczny twór. Powstał
Klub  Spartakus,  gdzie  Panowie  otrzymali  dofinansowanie  i  jednocześnie  umowy  zlecenia  w  GCSRiT.
Zaproponowała, żeby trenerzy z GKS Grunwald także powinni otrzymać umowy zlecenia. Przypomniała, że
konkurs w którym startował tylko GKS Grunwald został unieważniony i w nowym konkursie wystartował
klub Spartakus, który powstał po unieważnieniu przetargu. 
Sołtys  Rychnowa-  Pan  Bogdan Taraś-   jak  długo Zapieka  będzie  śmieciowiskiem,  wszystko  się  tam
wywozi. Przez tą miejscowość przejeżdża się i jest to wizytówka gminy. 
Sołtys  Grunwaldu-  Pan  Kazimierz  Kwiatkowski- zgłosił,  że  w  Grunwaldzie  w  pomieszczeniach
socjalnych przy świetlicy przecieka dach i trzeba koniecznie naprawić, bo świetlicowa wiadra podstawia. 
Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Krystyna  Zwalińska-  stwierdziła,  że  sala
komputerowa jest  zalana i  prośby są od dłuższego czasu.  
Sołtys  Rychnowskiej  Woli-  Pan  Marek  Kopecki-  kiedy  będzie  zrobiony  most  na
Rychnowskiej  Woli  oraz  w  przy  naprawionej  drodze  wykopane  są  rowy  i  poszły  dziury
po ulewach,  i  powstały  niebezpieczne wyrwy. 
Sołtys Mielna- Pan Karol Duda-   zwracam się z prośbą,  gdyż mam problem w sołectwie,
który  trwa  parę  miesięcy  otrzymuje  odpowiedz,  która  jest  pomyłką.   Ustawa  z  1996  roku
o  odpadach  określa  jasno,  że  za  wywóz  śmieci  odpowiada  gmina  i  do  tej  ustawy  należy
się  dostosować.  Powstały  kosze  na  śmieci  ze  środków  funduszu  sołeckiego.    W  okresie
wakacji  jest  dużo turystów co powoduje  zwiększenie  i lości  śmieci.  Postawiono kosze aby
nie  zaśmiecać  miejscowości  i  środowiska.  Postawiono  przy  ośrodku  dwa  kosze,  prosi łem
w  pismach  o  wywiezienie  śmieci  proponując  dni  piątki  i  poniedziałki,  ale  dalej  śmieci
nie  są  odbierane.  Poprosi łem,  aby  odbierać  śmieci  bo  zależy  mieszkańcom na  wizerunku
i porządku.
Tablice  wiejskie,  prosiłem  o  nową  tablicę  w  Tymawie,  która  zepsuta  została  zabrana
i  nowej  nie  postawiono.   Prosiłem  już  wielokrotnie  o  nowe  tablice,  fundusz  sołecki  jest
po  to  aby  wspierać  się  wydatkami  i  mieszkańcy  przeznaczyli  środki  na  zadania  własne
gminy,  ale  jest  problem  i  także  pisałem  pisma,  na  które  otrzymałem odpowiedź,  że  będą
realizowane zadania z  posiadanych środków. 
Mieszkańcy  pytają,  dlaczego  nie  jest  nic  robione  w  sołectwie.  Odpowiadam,  że  jestem
wykonawcą  uchwały  a  prace  organizacyjne  leżą  po  stronie  gminy,  i  nie  wiem  co  dalej
odpowiadać.  Martwię  się,  że  fundusz  nie  zostanie  wykonany a  w Mielnie  dawno  nie  było
poważnej  inwestycji ,  jest  program  obszarów  wiejskich  i  może  w  tym  zakresie  wspólnie
możemy napisać wniosek i  udać się do Marszałka.   
Sołtys  Stębarka  Bernadeta  Stańczak-  zapytała,  co  ma  odpowiedzieć  mieszkańcom
Łącka  gdyż  z  funduszu sołeckiego przeznaczono pieniądze  na  drogę  a  do  tej  pory  nie  ma
wykonania.
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Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski-  odniósł  się do zarzutu Z. Boreckiego w sprawie
dowożenia dzieci z Łubianka. Bardzo bym chciał dowozić te dzieci, ale od 1 wrzenia to będzie trudne, chyba
że  Rada  Gminy  podjęłaby  decyzję,  że  mamy  dowozić  to  będziemy  dowozić.  Mieszkańcy  z  innych
miejscowości także zażądają takiego dowozu. 
W sprawie umów zleceń w GCSRiT, nie ma umów o prace ale ze zlecenia są rozliczani i swoje obowiązki
wykonują. Funkcję kierownika pełni Pan Sławomir Sapryka i jest to dla nas korzystne bo nie ponosimy
dodatkowych kosztów zatrudnienia kierownika. Zaoszczędzone pieniądze można przekazać dla GKS, dla
którego w tym roku przekazaliśmy kwotę ok 80 000 zł nigdy dla tego klubu z budżetu gminy nie było. Na
sport  w roku 2021 wydaliśmy 120 000 zł  tj  w porównaniu do roku 2020 o 100% więcej.   W sprawie
wsparcia stowarzyszeń to jest ich więcej, które otrzymały dotację niż w roku 2020. Stowarzyszenia podpisali
umowy i zgodnie z wnioskiem, które złożyły będą musieli się z nich rozliczyć. Jeżeli pieniądze będą wydane
niezgodnie z wnioskiem to będą musieli je zwrócić. 
W  sprawie  Zapieki,  to  śmieciowisko  nie  jest  w  zakresie  gminy,  przedsiębiorca  działa  zgodnie
z obowiązującym prawem i  nie  można nic  zarzucić.  Gmina może starać  się  prosić  aby proceder  został
zatrzymany. 
Świetlica w Grunwaldzie – jest problem zgłoszony cieknącej rynny. Problem polega na tym, że GOK miał
obciętą dotację i nie stać ich na pokrycie kosztów naprawy. Zrobić to teraz trzeba ze środków gminy ale
trzeba  czekać,  aż  kierownik  znajdzie  czas  na  tą  naprawę.  To samo dotyczy naprawy dachu w Mielnie
i wynika to z tego w jakom stanie poprzednia włada zostawiła gminę. 
Most w Rychnowskiej Woli – postaraliśmy się o dotację z Lasów Państwowych dzięki pomocy sołtysa.
Zlecone jest przetarcie drzewa i nasi pracownicy wykonają naprawę. Droga w Rychnowskiej Woli – plan
jest aby zrobić to raz a dobrze i trzeba to utwardzić. Podpisano umowę na remont drogi w Gierzwałdzie
i będą zdejmowane płyty i część nich będzie na tej drodze ułożone. Prace to można było wykonać kilka lat
temu, płyty takie były już ściągane ale trafiły do kogoś innego, a można było wyremontować wiele innych
dróg. 
Śmieci w Mielnie, z zapewnień Pana kierownika RGK są odbierane dwa razy w tygodniu, w poniedziałki
i  piątki,  chyba że jest  problem jak np.  awaria.  Nie jesteśmy w stanie pilnować śmietników a są śmieci
podrzucane z zewnątrz. Trzeba znaleźć sposób aby kontrolować skąd śmieci trafiają do nas bo za chwilę nie
wyrobimy się z opłatami za odbiór tych śmieci.  Twierdzenie, że w Mielnie nie są realizowane inwestycje
jest  krótkowzroczne  gdyż  30.12.2020r.  zakupiono  nieruchomość  w  Mielnie  za  kwotę  270  tys  zł
z przeznaczeniem m.in. na świetlice wiejską. Zadania z funduszu sołeckiego w Mielnie zostały zrealizowane
w 100%, że środki nie zostały wykorzystane to nie jest wina gminy, nie było zmiany funduszu więc gmina
nie mogła realizować. Fundusz sołecki z tego roku zależny będzie od udzielonego kredytu, trzeba opłacać
raty ze środków własnych. Tablice są zgłoszone do RGK i będą zrobione ale trzeba poczekać. W sprawie
drogi jest pozwolenie, podpisany jest wniosek o dofinansowanie i czekamy na odpowiedź, czy i w jakiej
kwocie zostanie przyznany. 
Kruszywo na drogę w Łącku za chwilę się pojawi, prawdopodobnie w przyszłym tygodniu będzie sypane. 
Radna- Pani Cecylia Lecewicz-Husar- poparła wniosek Sołtysa Rychnowa w sprawie Zapieki, że śmieci
bardzo szkodzą wizerunkowi gminy i trzeba podjąć działanie dla mieszkańców naszej gminy. 
Radna- Pani Ewa Ziejewska- stwierdziła, że wójt podkreśla temat kredytów. Radni rozumieją, że kredyty
trzeba barć, ponieważ nie starcza na wszystko tylko pytamy jaki jest stan finansów gminy. Pan nie chce
odpowiedzieć  nam  na  to  pytanie  tylko  odsyła  do  sprawozdań,  dlaczego  nie  chce  Pan  odpowiedzieć
konkretnie. Pozwoliłoby to określić w jakim kierunku idziemy, czy rozwijania się gminy, czy pogłębiania
zadłużenia, z którego nie wyjdziemy. Drugie pytanie w sprawie emitowania sesji, dlaczego nie są emitowane
tak jak są nagrywane, tylko są zakłócenia przy wypowiedzi radnych. Trzecie pytanie, dlaczego nie przedłuża
Pan dzierżawy pod sklep Groszek. Dlaczego nie chce Pan odpowiedzieć na te pytania, czy są za trudne?
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski- odpowiedział, że w sprawie Zapieki to nie jest tak, że
nic nie jest robione, było wiele prób rozwiązania problemu. Jeżeli przedsiębiorca ma zgodę to zapłaci karę
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umowną za zerwanie warunków umowy. Podejrzewam, że ma on podpisane umowy, czy  zezwolenia i jeżeli
ktoś mu wypowie, to przejmie koszty kary umownej. Błąd został popełniony wcześniej ktoś kto mu na to
pozwolił. 
Stan finansów zawarty jest w sprawozdaniach oraz w opinii RIO, które stwierdza, że gmina nie ma nawet
50%  zadłużenia, które mogłaby zaciągnąć, obecnie zadłużenie to  około 12 mln zł. 
Radna- Pani Ewa Ziejewska- zapytała, czy tylko 12 mln zł razem z pożyczkami? 
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że tak a nawet razem ze środkami
wymagalnymi.
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  stwierdziła,  że  zobowiązania
wymagalne to  właśnie  wyszliśmy z  tego bo  ZFŚS oświaty  i  UG  w lipcu i  s ierpniu z  tego
zeszliśmy.  Dodatkowo,  gdyby  kredyt  został  zaciągnięty  to  zobowiązania  byłyby
mniejsze.  
Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Krystyna  Zwalińska-  kredyt  jest  przyznany
w części  na spłatę kredytu.
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  Pani  Sylwia  Kierebińska  -  ale  kredyty  obecnie  płacimy
ze środków własnych a powinniśmy z kredytu.  
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski - w sprawie zakłóceń nagrań, to w GOK były bardzo
dobre  warunki  akustyczne.  Wydaje  mi  się,  że  problem  jest  w  tym,  że  radni  nie  wypowiadają  się  do
mikrofonu, a ja zawsze wypowiadam się do mikrofonu.
Radna- Pani Ewa Ziejewska- co ze sklepem Groszek?
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski – nie jest to temat na dzisiaj, trzeba przeanalizować
i dopiero będę mógł odpowiedzieć. 
Sołtys Mielna- Pan Karol Duda- w sprawie śmieci, to mam zdjęcie, że w piątek, aż się z koszy wylewało.
W sprawie funduszu sołeckiego przeznaczyliśmy 40 tys. zł na projekt ale gmina miała wspierać sołectwo.
W  dobrzej  wierze  nie  podjęliśmy  uchwały  zmian  do  funduszu  sołeckiego  i  czekaliśmy  aby  dołożyć
do remontu drogi. 
Wójt  Gminy Grunwald –  Pan Adam Szczepkowski  –  jest  podpisany wniosek  o  drogę i  zostanie  on
złożony i myślę, że jest duża szansa na otrzymanie środków i realizację. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska -  przedstawiła  wniosek  Pana  xxxxx
który  prosi  o  stanowisko  Rady  Gminy  w  sprawie  zaległości ,  Odczytała  oba  wnioski
w tym samym temacie (zał  nr  5).  
Zapytała  Radcę  prawnego,  czy  gmina  może  zawierać  umowy  na  wykonanie  zadania,
którego  nie  ma  w  budżecie  gminy.  Stwierdziła,  że  RIO  zarzuciła  to  w  protokole
pokontrolnym  (…).  Nieprawdą  jest ,  iż  głównym  powodem  braku  płatności  był  brak
zgodny  Rady  Gminy  na  zaciągnięcie  kredytu .  Po  pierwsze  kredyt  był  przewidziany  na
opłatę  rat  kredytowych  oraz  na  dofinansowanie  inwestycji  termomodernizacja  GOK  i
rada  przyjmując  uchwale  budżetową  w  styczniu  2021  r.  wyraziła  zgodę  na  taki  kredyt.
(…)  w  podobnej  sytuacji  znajduje  się  wielu  innych  kontrahentów  bo  zobowiązania
wymagalne  powyżej  500 zł  l iczy 89 kontrahentów i  są  tam zobowiązania  np.  dla  firmy z
Redy na kwotę ponad 700 tys zł .  Złożyła trzy wniosk i:
1.  Do  Rady  Gminy  –  w  sprawie  zbadania  zagadnienia  wniosków  Pana  xxxxx  przez
komisję Rewizyjną ,  czy wójt  nie przekroczył  swoich kompetencji .

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyraziła zgodę na skierowanie
wniosku do Komisji  Rewizyjnej  Rady Gminy.  

2.  Do Wójta  Gminy –  o  przygotowanie  projektu w sprawie  rodzaju,  sposobu,  czy  terminu
podjęcia  działań  naprawczych  mających  na  celu  rozwiązaniu  problemu  narastających
zobowiązań wymagalnych.
3.  Do  Wójta  Gminy  –  o  pod jęcie  działań  w  celu  wyegzekwowaniu  należności  4,5  mln  zł
od  wierzyciela  opłaty  za  wydobywanie  żwiru  bez  koncesji .  Kwota,  ta  pozwoli łaby
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uregulować  zobowiązania  wymagalne  a  brak  skutecznych  działań  może  skutkować
przedawnieniem sprawy i utratę tych należności  ze szkodą dla gminy.
Radni więcej  uwag nie zgłosi ła.  

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  przedstawiła  wniosek  w  sprawie
rozłożenia  na  raty  Pani  xxxxx (zał.  nr  6).  Wniosek  omawiany był  na  komisji  ale  nie  było
kworum, więc należy przegłosować wniosek na sesj i .  

Poddała ww. wniosek pod głosowanie.   

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym jednogłośnie wyrazi ła zgodę na
rozłożenie zaległości  na raty w kwocie 200,00 zł  miesięcznie plus odsetki .  

Radni uwag nie zgłosili.

9. Podjęcie uchwał przez Radę Gminy Grunwald.

9.1.   w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2021-2032.  
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  przedstawiła  projekt  uchwały
wraz z objaśnieniem, wymieniając jak istotne są zmiany wprowadzone w WPF  (zał  nr  7).
Radna- Pani Małgorzata Kamińska – dlaczego zostało zdjęte utwardzenie drogi  gminnej  w Stębarku.
Dlaczego pojawił się wydatek – utworzenie i wyposażenie klubu seniora w Dylewie. Przypominała, że była
obietnica, iż wnioski na nowe inwestycje będą uzgadniane z Radą Gminy, koszt inwestycji 200 tys w tym
środki własne 40 tys. zł. Zapytała, dlaczego pojawia się taka inwestycja skoro Dom Senior Plus w Glądach
jeszcze nie ruszył, bo nie ma funduszy. 
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  Dom Seniora
w Glądach nie zostanie otwarty bez środków. 
Radna- Pani Małgorzata Kamińska – stwierdziła, że brak jest kierownika.
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  tak  ale
z czego zapłaci  się pensję kierownikowi,  aby zatrudnić potrzebne są środki .  
Radna- Pani Ewa Ziejewska- stwierdziła,  że nie można przeinwestować.  
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  zarówno
Dylewo jak Glądy były konsultowane i  radni  wiedzieli ,  że wnioski  będą składane.  
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska  –  odpowiedziała,  że  pierwszy  raz  słyszy
o  utworzeniu  klubu  seniora  w  Dylewie.  Punkt ten znalazł się teraz w zał nr 3, więc jest to nowa
inwestycja,  wcześniej  jej  nie  było.  Tworzony jest  kolejny klub w Dylewie a  nie  ruszył  dom seniora  w
Glądach.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- przypomniała,  że było uzgadniane,  
że  nowe  wnioski  o  inwestycje  powinny  być  uzgadniane  z  radnymi  ale  niestety  dzieje  się
odwrotnie,  co powoduje,  że nie chce się głosować.  
Skarbnik Gminy Grunwald- Pani  Sylwia Kierebińska-  odpowiedziała,  że  kwota została
przesunięta  z  dotacj i .  W budżecie  było  zapewnione  60  tys  zł  na  dotację  dla  seniorów i  ta
kwota  była  zdjęta  i  przesunięta  na  dom  seniora  w  Glądach,  druga  dotacja  była  40  tys  zł
na prace artystyczne,  i  ta  dotacja została również przesunięta na klub seniora w Dylewie.
Radni więcej  uwag nie zgłosi li .
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww.  uchwałę  (zał  nr 7).  
Pierwsze głosowanie  zakończono anulowaniem – system wykazał  więcej  oddanych głosów niż  obecnych
radnych oraz dokonano reasumpcję głosowania. 

głosowanie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata
2021-2032;
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jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa PRZECIW

3 Gutowska Halina PRZECIW

4 Kamińska Małgorzata PRZECIW

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir PRZECIW

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona PRZECIW

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa PRZECIW

15 Zwalińska Krystyna PRZECIW

Skarbnik  Gminy  Grunwald-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odniosła  się  do  odrzucenia
projektu  uchwały.  Zastanawiam  się,  co  w  tej  chwili ,  gdyż  odrzucenie  ww.  uchwały
spowodowało:  brak  wozów  strażackich  dla  OSP,  pozbawil iście  dzieci  w  szkole  ZSP
Mielno  i  SP  Frygnowo  kwoty  144  796  zł  na  pomoce  dydaktyczne  do  przedmiotów
przyrodniczych,  seniorzy  nie  będą  mogli  uczestniczyć  w  zajęciach,  nie  powstanie  klub
seniora,  kombatanci  nie  będą  miel i  usuniętego  azbestu,  nie  zostanie  wyremontowany
dach  GOPS,  nie  zostanie  wykonane  zalecenie  pokontrolne  RIO,  nie  ma  środków  na
opłacenie  referendum  gminnego.  Wszystkie  zmiany,  które  wpłynęły  w  ramach  funduszy
sołeckich  także nie zostały wprowadzone.  
Przewodnicząca Rady Gminy-  Pani  Ewa Bawolska-  stwierdziła,  że  rozumie wzburzenie
skarbnika  ale  tak  jest ,  jeżel i  do  budżetu  wprowadza  się  tematy,  które  nie  były
uzgodnione.
Skarbnik Gminy Grunwald-  Pani  Sylwia Kierebińska-  odpowiedziała,  że  była  komisja,
na której  można zgłaszać uwagi i  wyjaśniać  niejasności  a  na komisji  nie  było ani  jednego
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pytania,  wszystko się zgadzało.  Powstają problemy, których nie można rozwiązać.
Radna – Pani Ewa Ziejewska- problemy są cały czas. Dlaczego są wywierane na radnych naciski jak mają
głosować, dlaczego wprowadzacie inwestycje, które nie są konsultowane. 
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski –  o jakich inwestycjach Pani mówi, które zostały
wprowadzone. Wszystko jest realizowane zgodnie z budżetem, który został uchwalony. Skarbnik tłumaczyła
na komisji  i nikt nie zadał ani jednego pytania. Zapytał radnej E. Ziejewskiej czemu nie zadała pytania na
komisji skoro ma wątpliwości. Powstały problemy Gminy a nie nasze prywatne a radni tego nie rozumieją,
to nie mi robicie krzywdę tylko mieszkańcom. Jest szansa aby wyremontować świetlice w Dylewie i nie chce
Pani tego dla swoich wyborców, można to zrobić nie ponosząc dodatkowych środków i dlaczego nie ?
Zapytał radnych, czy chcą się rozwijać, czy chcecie aby gmina była zaściankiem. Wymaga się remontów
hydroforni i oczyszczalni ale środków się nie daje, jeden z radnych stwierdził, że nie da żadnych środków
wójtowi do gospodarzenia. W taki sposób się nie da bez środków nic się nie zrobi.
Radna – Pani Ewa Ziejewska- odpowiedziała, że trzeba racjonalnie wydawać.
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski – odpowiedział, że są wydawane racjonalnie i żadna
kontrola nie zarzuciła, że środki są wydawane nieracjonalnie. 
Radna – Pani Ewa Ziejewska-  zapytała skąd się wzięły 3 mln zł wymagalnych zobowiązań. 
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski –  odpowiedział, że radna chyba nie śledziła tego co
działo się w poprzedniej kadencji bo te zobowiązania ciągną się od kilku lat. Przedstawiałem propozycję co
należy zrobić aby wyjść z tego problemu. 
Radna – Pani Ewa Ziejewska-  stwierdziła, że powinno się wprowadzić wewnętrzny program naprawczy.
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski –  odpowiedział,  że była komisja i  temat ten był
szczegółowo omówiony a radna chyba przespała tą komisję.
Radna- Pani Małgorzata Kamińska – odpowiedziała, że wójt twierdzi, iż nie ma dodatkowych zobowiązań
a one są w kwocie 270 tys zł dodatkowo. Zabezpieczenie w budżecie było na samochód dla OSP Gierzwałd
200  tys  zł.  Przypomniała,  że  sugerowała,  iż  nowy  wóz  strażacki  powinien  trafić  nie  do  Dylewa  a  do
Gierzwałdu.  Wójt  zapewniał,  że  200  tys  zł  wystarczy  a  jeżeli  będzie  potrzeba  to  znajdzie  pieniądze
z budżetu, skąd nagle jest kwota 290 tys zł dodatkowo. 
Radni uwag nie zgłosili.

9.2.   w sprawie zmiany budżetu Gminy Grunwald na 2021 rok.  
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę  (zał  nr 8).

głosowanie w sprawie zmiany budżetu Gminy Grunwald na 2021 rok;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ

3 Gutowska Halina PRZECIW

4 Kamińska Małgorzata PRZECIW
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5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir PRZECIW

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona PRZECIW

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa PRZECIW

15 Zwalińska Krystyna PRZECIW

Radni uwag nie zgłosili.

9.3.   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  hipoteki  na  rzecz  Banku  Spółdzielczego w  
Olsztynku na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Grunwald.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  zapytała,  jak  długo  ważny  jest
wniosek kredytowy złożony do banku,  czy będzie potrzeba kolejny raz wnioskować.  
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  wniosek
składany  był  w  czerwcu  i  w  chwili  obecnej  bank  będzie  prawdopodobnie  wymagał
nowego wniosku.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  zapytała,  czy  w  kolejnym  wniosku
może się zdarzyć,  że bank nie będzie żądał  zabezpieczenia w postaci  hipoteki.
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  bank  będzie
żądał  hipoteki  ze względów na sytuację,  która panuje na rynku,  czyli  SARS CoV-2.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  rozmawiała
z  Panią  Prezes  Banku  i  okazało  się,  że  gdy  spłacamy  raty  zaciągniętych  kredytów  w
terminie  to  hipoteka  nie  będzie  konieczna.  Najistotniejsze  pytanie,   czy  są  szanse  na
kredyt  bez hipoteki .
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  to  pytanie
należy zadać w banku,  to on przeprowadza analizę i  na tą chwilę żąda hipoteki.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  stwierdziła,  że  bank  wymagał
hipoteki  do poprzedniego wniosku kredytowego a teraz może być inaczej.  
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  nasza
sytuacja finansowa nie zmieniła się aż tak,  jest  praktycznie taka sama. 
Wójt Gminy Grunwald – Pan Adam Szczepkowski-  stwierdził, że banki mają nad sobą nadzór, który
wymusza  tworzenie  rezerwy.  Każdy  kredyt,  który  bank  udziela  musi  zabezpieczyć  rezerwą
i aby nie odkładać gotówki to robi się to hipoteką. 
Radna- Pani Małgorzata Kamińska – stwierdziła,  że w tym temacie nie zmieniła zdania i  obciążenie
działki  na  10  lat  jest  złym  pomysłem.  Zabezpieczenie  kredytu  odnawialnego  wynikała  z  tego,
że w poprzednim roku  gmina nie płaciła rat kredytu w terminie. W chwili obecnej jeżeli raty są wpłacane
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w terminie to może nie będzie potrzeby obciążanie działki hipoteką.
Radni więcej uwag nie zgłosili. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  odczytała  ww.  uchwałę  wraz
z uzasadnieniem  (zał  nr 9) .

głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na rzecz Banku 
Spółdzielczego w Olsztynku na nieruchomościach stanowiących własność 
Gminy Grunwald;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ

3 Gutowska Halina PRZECIW

4 Kamińska Małgorzata PRZECIW

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir WSTRZYMAŁ SIĘ

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona PRZECIW

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa PRZECIW

15 Zwalińska Krystyna PRZECIW

Radni uwag nie zgłosil i .  

9.4   w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej.  
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał  nr 10).
Radni uwag nie zgłosil i .
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głosowanie w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ

3 Gutowska Halina PRZECIW

4 Kamińska Małgorzata PRZECIW

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir PRZECIW

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona PRZECIW

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa PRZECIW

15 Zwalińska Krystyna PRZECIW

Radni uwag nie zgłosili.

9.5   zmieniającej Uchwałę Nr XXI/159/2020 Rady Gminy Grunwald z siedzibą w Gierzwałdzie  z dnia  
27 lutego 2020 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej dla  samorządowych
jednostek organizacyjnych Gminy Grunwald.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał  nr 11).
Radni uwag nie zgłosili.

głosowanie zmieniającej Uchwałę Nr XXI/159/2020 Rady Gminy Grunwald z siedzibą w 
Gierzwałdzie z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi 
finansowo – księgowej dla samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy 
Grunwald;

jednostka Rada Gminy Grunwald
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA

3 Gutowska Halina ZA

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir nie głosował

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr XLI/307/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r.   zmieniającej Uchwałę Nr XXI/159/2020  
Rady Gminy Grunwald z siedzibą w Gierzwałdzie z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie organizacji wspólnej

obsługi finansowo – księgowej dla samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Grunwald

Radni uwag nie zgłosili.

9.6   w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w  Gminie  Grunwald  na  rok  szkolny  
2021/2022.
Przewodnicząca Rady Gminy-  Pani  Ewa Bawolska-  odczytała  ww.  uchwałę  (zał  nr 12).
Radni uwag nie zgłosil i .

głosowanie w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Grunwald na 
rok szkolny 2021/2022;

jednostka Rada Gminy Grunwald
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA

3 Gutowska Halina ZA

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir nie głosował

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr XLI/308/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r.         w sprawie określenia  
średniej  ceny jednostki  paliwa w Gminie Grunwald na rok szkolny 2021/2022.

Radni uwag nie zgłosil i .

9.7    w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  za pobyt  w Dziennym Domu Senior+    
w Glądach.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał  nr 13).

Radni uwag nie zgłosil i .

głosowanie w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym
Domu Senior+ 
w Glądach;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

21



lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA

3 Gutowska Halina ZA

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir ZA

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr XLI/309/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r.   w sprawie szczegółowych
zasad ponoszenia odpłatności  za pobyt  w Dziennym Domu Senior+  w Glądach;

Radni uwag nie zgłosil i .

9.8  . w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego  w budynku nr 3A w miejscowości  
Domkowo.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał  nr 14) .

Radni uwag nie zgłosil i .

głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego w budynku nr 
3A w miejscowości Domkowo;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

lp nazwisko imię głos
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1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA

3 Gutowska Halina ZA

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir ZA

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr XLI/310/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r.   w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego w budynku nr 3A w miejscowości  Domkowo.

Radni uwag nie zgłosil i .

9.9.   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  nr  4  w  budynku  nr  29  w  
miejscowości Dylewko.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał  nr 15) .

Radni uwag nie zgłosil i .

głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 4 w budynku 
nr 29 w miejscowości Dylewko;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny
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2 Bawolska Ewa ZA

3 Gutowska Halina ZA

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir ZA

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr XLI/311/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r.   w sprawie  wyrażenia
zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 4 w budynku nr 29 w miejscowości  Dylewko.

Radni uwag nie zgłosil i .

9.10  .w sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej w trybie  przetargu  
nieograniczonego działki 9 obręb Góry Łubiańskie.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał  nr 16) .

Radni uwag nie zgłosil i .

głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej w 
trybie przetargowym działki 9 obręb Góry Łubiańskie;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA
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3 Gutowska Halina ZA

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir ZA

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr XLI/312/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r.   w sprawie  wyrażenia
zgody na sprzedaż nieruchomości  niezabudowanej  w trybie przetargowym działki  9

obręb Góry Łubiańskie.

Radni uwag nie zgłosil i .

9.11.    w sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż  nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu  
nieograniczonego działki 288/3 obręb Mielno.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwały (zał  nr 17) .

Radni uwag nie zgłosil i .

głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej w 
trybie przetargowym działki 288/3 obręb Mielno;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA
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3 Gutowska Halina ZA

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

7 Matuszewski Sławomir ZA

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz ZA

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr XLI/313/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r.   w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż nieruchomości  niezabudowanej  w trybie przetargowym działki  288/3

obręb Mielno.
Radni uwag nie zgłosil i .

9.12.   zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Grunwald   (zał  nr 18).  
Radca  Prawny-  Pan  Marcin  Belczyński  –  zwrócił  uwagę,  że  uchwałę  zatwierdził  pod
względem  formalno-prawnym,  gdyż  jest  ona  zgodna  z  prawem.  Radni  mają  prawo
ustalić sposób doręczania korespondencji  związanej  ze zwołaniem sesj i .  Zwrócił  uwagę
na  dwie  rzeczy:  pierwsza  –  fakt ,  że  wypracowany  sposób  pracy,  iż  tydzień  wcześniej
można  podjąć  decyzję  o  zwołaniu  sesji  a  w  przypadku  zmiany  takiej  możliwości  nie
będzie.  Sesje  będzie  trzeba  zwołać  z  wyprzedzeniem  21  dniowym  dlatego,  że  7  dni
wcześniej  muszą  być  doręczone  materiały  listem  a  co  za  tym  idzie,  każdy  z  radnych
będzie  miał  14  dni  na  odbiór  l istu  z  poczty.  Konsekwencje  są  takie,  że  termin  trzeba
będzie  ustalić  min.  30  dniowym gdyż  uchwały  trzeba  będzie  przygotować  a  przy  takim
założeniu  ciężko  zwołać  sesję  raz  w  miesiącu.  Jeżeli  nie  zostaną  zachowane  terminy
i standardy to sesja może zostać uznana za nieważną co utrudni  pracę Rady Gminy.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  stwierdziła,  że  jeżeli  intencją
autora  projektu  było  uzyskanie  materiałów  w  formie  papierowej  to  warto  zapisać  to
inaczej .  Zapytała  jak  w  statucie  poprawić  aby  radny  miał  możliwość  uzyskania
materiałów w formie papierowej i  jednocześnie zwoływania sesj i  drogą elektroniczną.  
Radca  Prawny-  Pan  Marcin  Belczyński  –  odpowiedział ,  że  ten  zapis  nakazuje
wysyłkę l istem i  wystarczy,  że  jedna osoba z przyczyn osobistych odbierze przesyłkę 6
dni  przed spowoduje unieważnienie sesji .
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Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska  –  stwierdziła,  że  przed  tabletami  była  forma
listów  i  nie  było  problemów.  Problem  jest,  że  nie  wszyscy  radni  mają  możliwość
wydruku materiałów a nie chodzi  o zawiadomienia.  
Radca  Prawny-  Pan  Marcin  Belczyński  –  zaproponował,  aby  dodać  zapis  w statucie,
że  na  wniosek radnego materiały na sesje  będą  dostępne  w formie  papierowej  w biurze
Rady Gminy lub w inny dowolny sposób.  
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska  –  stwierdziła,  że  nie  ma  obecnego  autora
projektu.  Złożyła  wniosek  o  ponowne  skierowanie  projektu  do  komisji  Rady  Gminy
w celu omówienia zmian z autorem projektu.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym jednogłośnie przyjęła wniosek
w sprawie  skierowania  projektu do komisji  Rady Gminy

Radni więcej  uwag nie zgłosi li .

9.  13.  w  sprawie  zasadności  skargi  Pana  P.K.  na  działanie  dyrektora  GOK  w  Gierzwałdzie    
(zał  nr 19).  
Radna- Pani Halina Gutowska- odczytała uzasadnienie do ww. uchwały zał nr (zał  nr 19).
Radni uwag nie zgłosili. 

ankietowanie w sprawie zasadności skargi Pana P.K. na działanie dyrektora GOK w 
Gierzwałdzie

lp treść ilosc

1 zasadna 7

2 niezasadna 2

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa zasadna

3 Gutowska Halina zasadna

4 Kamińska Małgorzata zasadna

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia niezasadna

7 Matuszewski Sławomir zasadna

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz niezasadna

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny
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11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona zasadna

13 Szewczak Piotr nieobecny

14 Ziejewska Ewa zasadna

15 Zwalińska Krystyna zasadna

Radni uwag nie zgłosili. 

9.13.1.  w   sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pana  Piotra  Kołodziejskiego    na  działania  
dyrektora   Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Gierzwałdzie  Pana  Daniela
Stempkowskiego.  
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwały (zał  nr 19) .
Radni uwag nie zgłosil i .

głosowanie w sprawie rozpatrzenia skargi Pana P.K. na działania dyrektora Gminnego 
Ośrodka Kultury w Gierzwałdzie Pana Daniela Stempkowskiego

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

lp nazwisko imię głos

1 Bala Ryszard nieobecny

2 Bawolska Ewa ZA

3 Gutowska Halina ZA

4 Kamińska Małgorzata ZA

5 Królikowski Adam nieobecny

6 Lecewicz-Husar Cecylia PRZECIW

7 Matuszewski Sławomir ZA

8 Napłoszek Zbigniew nieobecny

9 Nowicki Dariusz PRZECIW

10 Piasecki Arkadiusz nieobecny

11 Sawicki Jerzy nieobecny

12 Stanka Iwona ZA

13 Szewczak Piotr nieobecny
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14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr XLI/314/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r.   w sprawie rozpatrzenia
skargi  Pana P.K. na działania dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Gierzwałdzie

Pana Daniela Stempkowskiego.
Radni uwag nie zgłosil i .
10. Zamknięcie sesji.         
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  wobec  zrealizowania  porządku
obrad,  Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła  XLI  sesję Rady Gminy Grunwald.

Protokołowała Przewodnicząca Rady Gminy

Iwona Mikołajczak Ewa Bawolska
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	 Poseł do Sejmu Dzieci i Młodzieży- Pan Dawid Olszewski- odpowiedział, że nie i nie ma nic przeciwko Panu Zbigniewowi Boreckiemu.

